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Referat fra bestyrelsesmøde Søndag den 27. Februar 2022 kl. 11:15 
 

 

 

Deltagere:  
 Lotte Kronborg, medlem 

 Dorte Knudsen, kasserer 

 Kiss Nøhr Jensen, sekretær 

 Claus Hagstrøm Hansen, HK Biblioteksleder 

 Søren Lind Jensen, HK byråd 
 Leif Jørgensen, Beboerforeningen 

 Ib Elgaard, Gæst 

 Bente Skovgaard Rasmussen, Gæst  

 

Fraværende: 

 Desireè B. Hougesen formand frem til Generalf.          

 Marianne Brodersen, Endelave Kro 

 Carsten Jørgensen, Gæst 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden (via mail inden mødeafholdelse).  

2. Godkendelse af mødereferat (via mail eller på efterfølgende bestyrelsesmøde)  

3. Gennemgang af Vedtægter 

4. Ændring af konstellation i Skolens bestyrelse 

5. Corona situationen (Udgår indtil videre) 

6. Status på økonomi 

7. Status på lokaler 

8. Status på prøvelejligheden (herunder udlejning til Erhvervsdrivende i sommerperiode) 

9. Status på vedligehold/rengøring 

10. Status på sheltere og bålhytten 

11. Status på Biblioteket 

12. Generalforsamling 

13. Eventuelt 

14.Næste bestyrelsesmøde 
 

 

Referat 
 

Efter Komunevalget 2021, har Horsens byråd valgt at udskifte byrådsmedlem Birthe Knudsen, 

Socialdemokratiet ud med byrådsmedlem Søren Lind Jensen, Nye borgelige i bestyrelsen 

Endelave Skole. Bestyrelsen vil gerne Takke Birthe for et godt og konstruktivt samarbejde, og 

samtidig byde Søren velkommen i flokken. Bestyrelsesmødet blev åbnet med en præsentationsrunde 

til ære for Søren, som ikke kendte bestyrelsen på forhånd. For god orden skyld, så er Birthe dog 

stadig at finde i Horsens Byråd. 

 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden for mødet 

Dagsorden blev godkendt 

 

Ad 2) Godkendelse af mødereferat fra bestyrlsesmødet den 11. November 2021 

Referatet blev godkendt 

 

Ad 3) Gennemgang af Vedtægter 

Flere af vedtægternes paragraffer skal ændres/tilrettes, hvilket kræver en større gennemgang. Derfor 

afholdes et ekstra bestyrelsesmøde (se under pkt. hvor dette punkt er indeholdt. Det vil være en god 
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idé at komme med ønsker/forslag til ændringer, således at der ikke skal bruges for megen tid under 

mødet. 

Ad 4) Ændring af konstellation i Skolens bestyrelse 
Dette punkt vil være indbefattet i vedtægtsændringerne. 

 

Ad 5) Corona situationen 
Idet der ikke har været nogen ændringer omkring Corona situationen i nogen tid, og Corona ikke 

længere betragtes som en samfundskritisk sygdom, lader vi punktet udgå – om ikke andet, så indtil 

videre. 

 

Ad 6) Status på økonomi 
Møbler og whiteboard, til mødelokalet på 1. sal i skolens baghus, er langt om længe leveret. 

Nyt : Indkøb af stor svaber til gymnastiksalen. 

 

Ad 7) Status på lokaler 

 

Alle lokaler 

Dette afsnit er bibeholdt fra forrige referatet af 14. November 2021, idet opgaven ikke er udført :  

Lokalerne på skolen får nu navneskilte. Forslag til navne er at lokalerne skal hedde hvad de pt bliver 

brugt til, så som : Sløjdværksted, Maskinværksted, Kreativ værksted osv.  

Lotte og Ib tager opgaven med til grupperne i Sløjd- og Maskin- værkstederne, som så fremstiller 

skiltene. 

 

Maskinrummet 

Hanne Holm har forespurgt om muligheden af at udvide Maskinrummet (træningslokaliteterne), til 

også at indeholde børnenes legelokale, idet der kan blive tale om at etablere 1 til 2 eller flere 

træningsmaskiner, hvilket der absolut ikke er mulighed for at etablere i de nuværende 2 mindre rum 

ud mod vejen. Er forslag blev fremlagt: at flytte Maskinrummet til det nuværende Mødelokale 

(gammel musiklokale), også på grund af kørestolsrampen, som i forvejen er etableret ved indgangen 

til dette rum, som blev anvendt som Falks testlokale i tiden med høj coronasmitte. Bestyrelsen 

undersøger, hvorvidt lokalet har udluftningsmulighed, idet træning i sommerperioden, i et lokale mod 

syd med store vinduespartier, kan give en voldsom varmeeffekt i lokalet. I givet fald, vil det 

eksisterende mødelokale blive flyttet til børnenes legelokale, og legelokalet vil blive flyttet til et af de 

lokaler hvor Maskinrummet befinder sig for nuværende.  

Dorte meddelte, at der vil blive mulighed for at få alle træningsmaskinerne serviceret (p.t. en 

mangelvare), hvilket dog sorterer under bestyrelsen for Beboerforeningen, og ikke bestyrelsen 

Endelave skole. 

 

Rum bag Gymnastiksalen 

Bente og Dorte udfører en større oprydning i rummet bag Gymnastiksalen, som bl.a. indeholder borde 

og stole samt gymnastikredskaber af ældre karaktér. 

 

Ad 8) Status på prøvelejligheden (herunder udlejning til Erhvervsdrivende i 

sommerperiode) 

P.t er der stille omkring udlejning, men fra 1. August og 4 måneder frem, vil lejligheden være udlejet 

som prøvelejlighed igen. 

 

Efter mange forespørgsler på udlejning af prøvelejligheden til erhvervsdrivende på Endelave, i 

perioden 15. Juni til 1. August, vil bestyrelsen nu få undersøgt muligheden for om dette kan 

iværksættes. Foreningen kender ikke reglerne for almen udlejning, ej heller om foreningen har 

lovhjemmel for almen udlejning. Foreningen er, ifølge vedtægterne, almennyttig og ikke-kommerciel. 

Claus tager kontakt til Horsens kommunes jurister inden for boligområdet. 
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Ad 9) Status på vedligehold/rengøring 

Der er igen modtaget klager over for dårlig rengøring i skolens gymnastiksal, og samtidig er der 

indkommet et forslag til at der er adgang til en svaber til gulvet i gymnastiksalen, således at 

eventuelle småsten/grus/andet på gulvet kan fjernes af de enkelte sportsudøvere, og andre som 

benytter gymnastiksalen. Foruden klages der også over spinnevæv og vand der er løbet ned af 

vægen. Vandet kommer formegentlig fra sidste gang vinduespudsning. 

Kiss har – i  skrivende stund - talt med Christian Konge, vinduespudseren, som tilfældigvis var i , 

arbejde på øen. Christian lånte nøglerne til bagbygningen, og fik udbedret skaden med vand på 

vægen, som han erkender kan være fra sidste pudsning. 

Leif har tilbudt at tage kontakt til Carsten angående nedfejning af spinnevæv omkring vinduerne. 

Dorte har tilbudt at indkøbe en god stor svaber. 

 

Dorte har talt med Liselotte Nielsen, Teknik og Miljø, Horsens kommune angående mail af 9. 

November 2021, hvor prisen pr. overnatning pr. person i skolens shelters foreslås hævet til 35 – 40 

kroner, og hvoraf de 10 kroner skal betales til Teknik og Miljø for rengøring af skolegårdens toiletter i 

højsæsonen (perioden juni, juli og august). Dorte har skrevet til Liselotte Nielsen at toiletterne i 

skolegården er offentlige uden brugerbetaling. Bestyrelsen kan derfor ikke vide hvor mange der 

benytter sig af toiletterne, og ikke blot dem som lejer shelters. 

 

Ad 10) Status på sheltere og bålhytten 

Bålhytten, og andet trængende træværk på shelter pladsen, skal males. 

Bente og Carsten indkøber nødvendige midler til opgaven. 

Ellers alt OK. 

 

Ad 11) Status på Biblioteket 

Ingen nyheder fra Claus. 

 

Ad 12 Generalforsamling 

Lørdag den 23. April 2022 

På næste bestyrelsesmøde skal den kommende generalforsamling planlægges. 

 

Ad 13) Eventuelt 

Ingen punkter til eventuelt. 

 

Ad 14) Næste bestyrelsesmøde afholdes Lørdag den 26. Marts 2022 kl 11:15 i Mødelokalet i 

Bagbygningen. Bestyrelsesmødet afholdes denne gang uden gæstedeltagere, idet der kun er 2 

punkter på dagsorden, nemlig Vedtægtsændringer og Generalforsamling. 

 

 

 

Aktivitetsplan 

 

1. Bestyrelsesmedlemmer Ændring/tilretning af Vedtægter, herunder ændring i konstallation i 

Bestyrelsen (kom gerne tilbage med ønskede ændringer vi kan drøfte på næste møde) Ad3) 

og Ad4) 

2. Alle deltagere i best.mødet Feedback på Maskinrummets fremtidige placering Ad7) 

3. Dorte Indkøb af stor svaber til brug i gymnastiksalen Ad9) 

4. Dorte/Bente Oprydning i bagrummet ved Gymnastiksalen Ad7) 

5. Leif/Carsten. Nedfejning af spinnevæv i Gymnastiksalen Ad9 

6. Lotte og Ib Navneskilte på alle dørene ind til skolens lokaler Ad7) 

7. Claus tager kontakt til HKs jurist inden for boligudlejning Ad8) 
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2022.03.06 Referent Kiss Nøhr, Sekretær 


